
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Erhvervsministeren

Dato: 23. oktober 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Samrådsspørgsmål B

Hvad kan ministrene oplyse om regeringens planer for at genindføre superligamodellen i

hele idræts- og kulturlivet, herunder hvor langt regeringen er med et varslingssystem, der

kan give en forudsigelig for danskerne, og hvad kan regeringen oplyse om dens planer

for hjælpepakker til klubberne, såfremt regeringen fortsat vil fastholde de nuværende re-

striktioner i resten af sæsonen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stén Knuth (V) og Kim Valentin (V).

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt

formand
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